
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 29. maj 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 775
Vil ministeren oversende evalueringsrapporten fra den følgegruppe, der er
nedsat til at overvåge fremdriften af handlingsplan for bedre dyrevelfærd for
svin og redegøre for, hvorfor Miljø- og Fødevareudvalget endnu ikke har mod-
taget evalueringen, der ifølge handlingsplanen skulle foretages sidst i 2016?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Simon Kollerup (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Simon.Kollerup@ft.dk og til
lov@ft.dk.
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